

Surat khabar: Utusan Sarawak
 Hari/Tarikh: 17/04/2012, Rabu
 Muka surat:

Tajuk : Kenyataan Tender

U
N
I
M
A
S

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor/pembekal yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) / Perbendaharaan Malaysia Sarawak / Sabah (PMS)** berkelayakan dan berpengalaman untuk memasuki tender bagi perkhidmatan berikut:

NO. TENDER / BUTIRAN TAWARAN	SIJIL / BIDANG	HARGA DOKUMEN / TEMPOH JUALAN	TARIKH TUTUP
<u>UNIMAS/T(8)/2012(2)</u> <i>Schedule of Rates for Periodical Service of UNIMAS Vehicle Inclusive of Spare Part Schedule of Rate At Universiti Malaysia Sarawak (UNIMAS), 94300 Kota Samarahan, Sarawak</i>	<u>KKM/PMS</u> 220117 dan/atau 220118 dan /atau 220119 dan/atau 220122	RM100.00 Senaskah 23 April 2012 (Isnin) sehingga 11 Mei 2012 (Jumaat)	15 Mei 2012 (Selasa) 12.00 t/hari Peti Tender No. 1
<u>Tempat Taklimat/Lawatan Tapak (Diwajibkan)</u> Bilik Mesyuarat Unit Pengangkutan, Perumahan dan Perkhidmatan Am, Kampus Timur		<u>Tarikh Taklimat/Lawatan</u> 23 April 2012 (Isnin) jam 10.00 pagi	

- 1 Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh didapati daripada Unit Perolehan, Pejabat Bendahari, Aras 1, Bangunan CAUH, Universiti Malaysia Sarawak, Kota Samarahan dengan **bayaran secara tunai, deraf bank, wang pos, kiriman wang** yang dibuat atas nama **“UNIVERSITI MALAYSIA SARAWAK”**.
- 2 Kontraktor / Pembekal dikehendaki menunjukkan **SIJIL ASAL PENDAFTARAN** dengan Kementerian Kewangan Malaysia/Perbendaharaan Malaysia (Sarawak/Sabah) (mana yang berkenaan) dan menyerahkan satu salinan (fotostad) sijil-sijil tersebut semasa membeli Dokumen Tender. **Hanya Kontraktor / Pembekal yang menghadiri taklimat/lawatan tapak sahaja dibenarkan membeli dokumen tender yang dijual selepas taklimat/lawatan tersebut.**
- 3 Dokumen yang telah lengkap diisi hendaklah dikembalikan di dalam sampul surat berlakri dan ditulis di sebelah atas kiri sampul **No. Tender dan butiran tawaran** dan dialamatkan kepada **Naib Canselor, Universiti Malaysia Sarawak, Pejabat Bendahari (Unit Perolehan), Aras 1, Bangunan CAUH, 94300, Kota Samarahan, Sarawak.** Dokumen tender hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender yang ditetapkan.
- 4 Tender yang lewat diterima dari tarikh dan masa ditetapkan tidak akan dipertimbangkan. Pihak UNIMAS tidak terikat untuk menerima tawaran Tender yang terendah atau sebarang Tender. Semua kos pengangkutan yang berkaitan dengan pembelian dan penghantaran dokumen tender ini adalah menjadi tanggungjawab kontraktor / pembekal.

